

أهلاً وسهلاً بكم في الإصدار الثالث والعشرين للنشرة الإلكترونية لعملاء الخدمات المصرفية الشخصية المميزة – يونيو 2024

لأنك من عملاء الخدمات المصرفية الشخصية، نهدف إلى تزويدك بتجربة مصرفية استثنائية من خلال مجموعة من المنتجات والخدمات المصممة خصيصاً لتلبية متطلباتك المصرفية الشخصية. نسعى أن تكون على اطلاع دائم بأحدث عروضنا الترويجية والخدمات وعروض المنتجات المصممة خصيصاً لتلبية احتياجاتك وتوقعاتك.

■ خدمة سداد فواتير التلفون عبر تطبيق البنك (Bill Payments):

مع خدمة سداد فواتير من تطبيق البنك التجاري الكويتي على الهواتف الذكية (CBK Mobile) يمكنك إدارة جميع مدفوعاتك في أي وقت ومن أي مكان.

المزايا:

- خدمة سداد فواتير هي أسهل طريقة آمنة لدفع الفواتير من خلال تطبيق البنك التجاري الكويتي على الهواتف الذكية.
- متوفرة 24 ساعة طوال أيام الأسبوع.
- تعبئة فورية لهاتفك النقال المسبق الدفع.
- دفع فوري لهاتفك النقال الدفع الآجل.
- يتم الخصم مباشرة من الحساب.

■ افتح حساب النجمة بـ 200 دينار كويتي فقط:

رحلة تحقيق الأحلام بدأت منذ عام 1997! البنك التجاري هو أول بنك يطلق حساب للجوائز في الكويت، حساب النجمة! الحساب الذي غير حياة وحقق ألام عملاء بمجرد إيداع بسيط وتبنى مبدأ التوفير! البنك التجاري خصص جوائز نقدية قيمة على مدار السنة! كل إيداع يحمل الأمل والطموح لجميع عملائنا مما يمنحهم الفرصة لتحقيق أحلامهم وتأمين مستقبلهم.

برنامج جوائز حساب النجمة:

- سحب أسبوعي (52 رابح) 5,000 د.ك.
- سحب شهري (10 رابحين) 20,000 د.ك.
- سحب نصف سنوي (رابح واحد) 500,000 د.ك.
- سحب سنوي (رابح واحد) 1,500,000 د.ك.

■ سيارة أعلامك مع قروض التجاري:

هل وجدت سيارة أعلامك لكن لم تجد التمويل المناسب بعد؟ قرض السيارة من البنك التجاري الكويتي يمنحك الفرصة لشراء سيارة أعلامك، وإجراءات في غاية السهولة بالإضافة إلى خصم لغاية 1,000 دينار كويتي.

■ تنقلاتك سهلة مع وياك:

وياك هي منصة رقمية تهدف إلى تزويد الركاب بخدمة التنقل عند الطلب بطريقة أفضل وأكثر كفاءة من خلال توفير وسيلة نقل بسيطة ومريحة وآمنة وفورية لخلق تجارب ممتعة للركاب.

■ ما هو العرض ولمن؟

خصم 10% على البطاقات الائتمانية التالية:

- ماستركارد بلاتينيوم وتيتانيوم.
- فيزا سيفغنتشر والبلاتينية والذهبية.

خصم 15% على البطاقات الائتمانية التالية:

- فيزا إنفينيت.
- ماستركارد وورلد.

■ عرض تايم كبير:

الوجهة الأولى في الكويت للساعات والإكسسوارات الفاخرة. تأسست في عام 2018، وسرعان ما صعدت الشركة إلى مكانة بارزة في دول مجلس التعاون الخليجي كمتجر تجزئة معتمد، حيث عقدت شراكات مع البائعين المحليين لتقديم مجموعة رائعة من الساعات المشهورة عالمياً. يعرض متجرهم، الذي يقع في قلب مجمع الصالحية، مجموعة واسعة من ماركات الساعات المرموقة والإكسسوارات وكذلك للونج للاستمتاع بتجربة تسوق خاصة وفريدة من نوعها مع خدمة الحجز المسبق، والمصمم لتعزيز الثقة والارتقاء برضا العميل. جميع عملاء الخدمات المصرفية الشخصية الريمير وحاملي البطاقات الائتمانية يمكنهم الاستفادة من خصم 10% في تايم كبير.



Welcome to the 23rd. edition of the Premier Banking Newsletter - June 2024

As a Premier Banking customer, we aim to provide you with an exceptional banking experience through a set of tailor-made products and services that cater to your personal banking requirements and lifestyle. We strive to keep you updated with our latest promotions, services and product offerings that are designed especially for you to meet your needs and expectations.

■ **Mobile Bill Payments:**

With CBK mobile app bills payments service, you can manage all your payments anytime and anywhere.

Benefits:

- Bill Payment solution enables a convenient and secure way to pay your bills through CBK mobile app.
- 24/7 Bill Payment service.
- Instant top up of your mobile prepaid plan.
- Instant payment to your mobile postpaid plan.
- Payments are debited directly from the account.

■ **Open Al Najma Account with KD 200 Only:**

Making dreams come true since 1997, Al-Tijari has been the first Bank to launch the prize account in Kuwait, granting the opportunity to change the lives of individuals with just a simple deposit by aiming for the Star! Al-Tijari has dedicated major prizes with valuable cash prizes all year round! Each deposit carries hope and ambition to all our customers that can give them the chance to go back home with grand prizes and make all their dreams a reality!

The Najma Prize Scheme:

- **Weekly Draw** (52 Winners a year) KD 5,000
- **Monthly Draw** (10 Winners a year) KD 20,000
- **Semi-Annual Draw** (1 Winner) KD 500,000
- **Annual Draw** (1 Winner) KD 1,500,000

■ **Your Dream Car with Al Tijari:**

Have you found your dream car but cannot arrange the suitable financing way? Al-Tijari's Auto Loan offers you the opportunity to buy the car of your choice, in the most convenient, competitive and fastest way and get a discount up to KWD 1,000.

■ **Your Transportation is Easy with WIYAK:**

Wiyak is a digital on demand platform aimed at providing passengers with a better and more efficient way to get around a simple, convenient, safe, and immediate mode of transportation to create enjoyable experiences.

What is the offer & who can benefit from it?

Discount 10% on the following credit cards:

- MasterCard Platinum & Titanium.
- VISA Signature, Platinum, & Gold.

Discount 15% on the following credit cards:

- VISA Infinite.
- MasterCard World.

■ **Time Keeper Offer:**

It is Kuwait's premier destination for luxury watches and accessories. Established in 2018, and quickly risen to prominence in the GCC as an authorized retailer, partnering with local vendors to present an exquisite array of internationally acclaimed timepieces. Their boutique, situated in the heart of Al Salhiya Complex, showcases a wide range of prestigious watch brands and accessories and also a lounge for a unique, private shopping experience, complete with pre-booking service, designed to foster trust and elevate the satisfaction of the clientele. All premier banking customers and credit cardholders can benefit from a 10% discount at Time Keeper.

